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Abstract (en)
With this improvement to the device for feeding a cable into an automatic cable processor, it is possible to move normal cables and cables of
reduced wall thickness (18) at high speeds through the drive surfaces (3.1,8.1) of two drive belts (3,8), applied against each other, of two belt drives
(1,2). By the separation of a drive roller (12) driven synchronously with the belt drives (1,2) from the measurement drive roller (21) of the cable length
measurement device (22), it is made possible to vary the diameter and hence the peripheral speed of this drive roller (12). Thus a tension can be
constantly applied to the cable (18) between the belt drives (1,2) and the drive roller (12) corresponding to the running direction of the cable (18),
preventing piling up of the cable in this region and a possible lateral emergence of the cable from the belt drives (1,2), and ensuring an accurate
length measurement for the cable sections. <IMAGE>

Abstract (de)
Mit dieser Verbesserung an der Einrichtung zum Zubringen eines Kabels in einen Kabel-Verarbeitungsautomaten ist es möglich, normale
und wandstärkenreduzierte Kabel (18) mit hohen Geschwindigkeiten durch die Antriebsflächen (3.1, 8.1) von zwei aufeinander abwälzenden
Treibriemen (3, 8) zweier Riementriebe (1, 2) zu bewegen. Dabei wird durch das Separieren einer synchron mit den Riementrieben (1, 2)
angetriebenen Antriebsrolle (12) zur Messtreibrolle (21) der Kabel-Längenmesseinrichtung (22) ermöglicht, den Durchmesser und damit die
Umfangsgeschwindigkeit dieser Antriebsrolle (12) zu variieren. Damit kann dem Kabel (18) zwischen den Riementrieben (1, 2) und der Antriebsrolle
(12) entsprechend der Laufrichtung des Kabels (18) stets eine Spannung auferlegt werden, die ein Aufstauen des Kabels in diesem Bereich und
ein eventuelles seitliches Austreten des Kabels aus den Riementrieben (1, 2) verhindern und eine genaue Längenmessung für die Kabelabschnitte
gewährleistet. <IMAGE>
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